

en — the discipline

(betw)

organised by **zeichensäle + öh architektur**

in collaboration with
tiroler landesmuseen



vernissage
07/06/2024 18 - 21pm

**ferdinandeam
innsbruck
museumsstraße 15
level 0**

an exhibition by
**students the faculty of architecture,
university of innsbruck**

07th / june / 2024 - seventeenth / 06 / '24

between the discipline is an exhibition initiated by students of the faculty of architecture in innsbruck. in order to enable as many interested parties as possible to participate in the exhibition, it was announced in an open call and jointly conceived and curated with the involvement of all participants. the exhibition will show projects that were created in the context of university projects, but also those that deal with the discipline of architecture beyond the academic context or were developed especially for this exhibition. between the discipline is intended to illustrate the inter- and transdisciplinary nature of architectural practice and raise questions about the future of the discipline. the focus lies on the increasing integration of content from other disciplines into architecture as well as the critical examination of the architectural discipline itself and its current status quo.

between the discipline ist eine von studierenden der architektur fakultät innsbruck initiierte ausstellung. um möglichst allen interessierten die beteiligung an der ausstellung zu ermöglichen, wurde diese in einem open call angekündigt und unter einbeziehung aller teilnehmer:innen gemeinsam konzipiert und kuratiert. gezeigt werden projekte, die im rahmen von lehrveranstaltungen entstanden sind, aber auch solche, die sich über den akademischen kontext hinaus mit der disziplin architektur auseinandersetzen oder speziell für diese ausstellung entwickelt wurden. between the discipline soll die inter- und transdisziplinäre natur der architektonischen praxis beleuchten und fragen über die zukunft der disziplin aufwerfen. dabei geht es um die zunehmende vernetzung von inhalten anderer disziplinen in die architektur wie auch die kritische auseinandersetzung mit der architekturdisziplin selbst und ihrem aktuellen status quo.